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4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 
 

MVDr. Hrdlík: 

Chcel by som sa opýtať, čo ďalej s hádzanou v Trebišove. Máme tu majstrov Slovenska, 

dvojnásobných dokonca žiakov, máme mladší dorast, starší dorast, čo bojujú o prvé priečky, 

len nemáme tu mužov. Počíta mesto s nejakou podporou pre mužskú hádzanú? 

 

PhDr. Čižmár: 

Podávam dostupné informácie. Mužská hádzaná, alebo začiatok mužskej hádzanej sa plánuje 

v novom súťažnom ročníku. Hádzanársky klub, konkrétne mužský hádzanársky klub, ktorý je 

otázka, či bude súčasťou toho mládežníckeho, ktorý doteraz pôsobí tu v rámci mesta, bude 

žiadateľom nejakej dotácie. Momentálne táto skupina hráčov a trénerov funguje z vlastných 

prostriedkov. Pravdepodobne otázka ich prihlásenia do súťaže sa dorieši v tomto období, 

pokiaľ mám dobré informácie. Práve prebiehajú kongresy, alebo tie prípravné stretnutia 

k súťažným ročníkom a rozdeleniu súťaží, takže múdrejší budeme asi niekedy začiatkom júla 

o nejaký týždeň, dva. Ale je dosť veľký predpoklad, že mužská hádzaná začne fungovať 

v meste Trebišov.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Lebo sú tu takí odborníci na šport. No ale keď ten starší dorastenec vo veku 18 rokov skončí, 

no kde má ísť? Naučené 7 dní v týždni trénovať, no kde má ísť? Čo má teraz hrať šach, hrať 

bedminton? Čiže toto by sa mali kompetentní troška tou myšlienkou zapodievať, že ten 18 

ročný človek je dosť zmanipulovateľný a dosť problematický, keď ho nejak nevyťažíme.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 


